
Referat fra avlsrådsmøte 22.02.2017 
Tilstede på møtet var Hege Sky Mokkelbost, Kim Bellamy og nytt medlem Line Sørensen. Møtet fant 

sted på Skype.  

Bekymringsmelding oppdrettere 

Avlsrådet har fått oversendt tre saker fra styret. Den ene saken var en ren orienteringssak. Kim svarer 

innsender. Den andre saken ser ut til å ha vært en misforståelse. Den blir ikke gjort noe mer i den 

saken med mindre Avlsrådet mottar nye opplysninger. Den tredje saken gjelder brudd på klubbens 

Retningslinjer for avl. Kim sender epost til oppdretter.  

Dommerkompendium 

Avlsrådet har ferdigstilt dommerkompendiet med hjelp fra Line Sørensen. Kompendiet er oversendt 

styret for endelig godkjenning og blir deretter publisert. 

Arbeid i Avlsrådet fremover 

Bente Bjørneset og Kim Bellamy ga før jul beskjed til Styret om at det er på tide å gi stafettpinnen 

videre etter mange år i Avlsrådet. Line Sørensen gikk inn for Bente Bjørneset etter jul. På vegne av 

alle medlemmer vil vi takke Bente for den flotte innsatsen hun har gjort i Avlsrådet i flere år. Spesielt 

vil vi trekke frem den flotte jobben Bente har gjort med RAS og beregning av statistikker for klubben. 

Bente vil selvfølgelig fortsatt være aktiv i klubben fremover. Kim Bellamy går også ut av Avlsrådet fra 

og med mars, men vil fortsatt være tilgjengelig for spørsmål sånn at det nye Avlsrådet kommer i gang 

med arbeidet. Line Sørensen vil være fungerende leder fremover. Kim ønsker fortsatt å være 

tilgjengelig for innspill i veterinærmedisinske spørsmål dersom det er ønskelig.  


